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TILSTEDE PÅ MØTET: 
Medlemmer Parti 
Elisabeth Sollihaug AP 
Embla Sofie K. Sørensen AP 
Geir Mosti AP 
Hilde Johanne Dybwad AP 
Kathrine Moan Larsen AP 
Nils-Christian Steinbakk AP 
Trine Nordvik Løkås AP 
Vegard Setså AP 
Wiggo Lund AP 
Kassandra Eleni Bredrup Petsa FRP 
Stian Stenberg FRP 
Ketil Skår H 
Marianne Tverå H 
Ronny Borge H 
Ingelin Noresjø KRF 
Anne Helene Godding R 
Audun Dahl SP 
Karl Gunnar Strøm SP 
Marlen Rendall Berg SP 
Ole Tobias Orvin SV 

 
Varamedlemmer Parti 
Michael Sagnes FRP 
Ari Christian Tollånes H 
Asbjørn Hjemås H 
Sylvi Elen Henriksen H 
Einar Thomassen R 
Odd Hasselberg SP 
Veronika I. Ormåsen SP 
Tor-William B. Paasche SV 

 
Andre: 
Ann-Elise Os 
Berit Vestvann Johnsen 
Ellen Beate Lundberg 
Frank Raimond Zahl 
Geir Pettersen 
Geir-Ove Kjellbakk 
Hans Fredrik Sørdal 
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Helge Delphin Akerhaugen 
Ingrid Steen Navjord 
May-Britt Pedersen Delbekk 
Per Håkon Hanssen 
Tom Erik Holteng 
Tone Zakariassen 

 
 
 
 
Møtenotater: 
Møtet var innkalt på lovlig måte. Møtet var kunngjort i distriktets lokalavis, og dokumentene 
var utlagt til ettersyn på kommunens hjemmeside. 

Ordfører Marlen Rendall Berg og varaordfører Ronny Borge ledet møtet. 

Trine Nordvik Løkås (AP) innvilget permisjon fram til ca. kl. 12.00. 

Det var ingen merknader til innkalling. 

 

Merknader til saksliste: 

· Sak 7/23 behandles etter sak 10/23. 
Sakslista med endring ble enstemmig godkjent. 

 

Merknader til dagorden: 

· Kassandra Petsa (FRP) har på forhånd stilt spørsmål: 
1. Ber om status flyktninger 
2. Hvordan bør vi legge ut sakspapirer unntatt offentlighet? Fylkestinget har en ordning 
hvor det er mulig fysisk å lese dokumentene et par dager. 

· Ole Tobias Orvin (SV) stilte spørsmål: 
Ber om en gjennomgang av helse/omsorg i et annet kommunestyremøte vedrørende 
status for: 
- Tilgang på kvalifisert personale 
- Turnus 
- Velferdsteknologi 
- Proakt 
- Hukommelsesteamet 
- Avlastningsplasser 
- Senter for demens 

· Ingelin Noresjø (KRF) stilte følgende spørsmål: 
1. Er det en avtale mellom Fauske kommune og Fauske Idrettslag angående vei opp 
mor skistadion? 
2. Etterlyser en sak: Ber om en oversikt over læremiddelsituasjonen i Fauskeskolen i 
forhold til ny læreplan. 

 

Dagsorden ble enstemmig godkjent. 
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Orienteringer fra kommunedirektøren: 

Stabsleder Tom Erik Holteng orienterte om datainnbrudd: 
Jeg vil med denne orienteringen redegjøre for et datainnbrudd i Fauske kommunes 
datasystemer. Men jeg vil få presisere at det ikke er noen indikasjoner om at data er på 
avveie. Det er heller ikke noe pågående angrep mot kommunens datasystemer. 

Vi ble gjort oppmerksomme på en svakhet i våre systemer for et par uker siden. Kort tid etter 
var de aktuelle systemene våre oppdatert og tiltak iverksatt. Når en slik hendelse oppstår, vil 
man etter akuttfasen analysere og etterforske hendelsen grundigere. I tiden frem til nå har 
kommunens IT-konsulenter, med ekstern bistand, kunnet avdekke at vi har hatt innbrudd, 
men som sagt er det ikke noe som tyder på at data er på avveie. 

 
Med en så kompleks IT-arkitektur som det en kommune har, er det nærmest umulig å 
utelukke at en inntrenger kan ha opprettet en bakdør. I går kveld besluttet vi derfor å stenge 
all trafikk til våre servere. Det neste som skjer i et slikt tiltak, er at vi åpner for en og en 
tjeneste. På denne måten kan vi redusere muligheten for uønsket tilgang til våre systemer. 
 
Det er en sårbarhet som er utnyttet ved e-postserverne våre. Dette er samme typen innbrudd 
som blant annet Målselv kommune ble utsatt for 3. februar. 
 
I tiden som kommer vil vi jobbe videre med denne hendelsen med evaluering og følge opp at 
sikkerheten er på et tilfredsstillende nivå. Samtidig skal vi fortsette et pågående arbeid med 
en grundig analyse og tiltaksplan for så videreutvikle sikkerheten til kommunens 
datasystemer.  
 
Gjeldende trusselbilde anser digitalt angrep med dobbel utpressing fra avanserte, organiserte 
kriminelle som den mest alvorlige trusselen mot norske kommuner. Samtidig kan kritisk 
infrastruktur som vannforsyning være spesielt sårbar. Her kommer vi tilbake med en sak til 
politisk behandling så snart som mulig.  
 
Vi er også inne i en revisjon av IT-avdelingens beredskapsplan, og denne hendelsen 
bekrefter at planverket vårt fungerer etter intensjonen. 
 
Avslutningsvis vil jeg berømme kommunens IT-konsulenter som har håndtert og håndterer 
denne situasjonen på en utmerket måte. 
 
Kommunedirektør orienterte om foreløpig årsregnskap 2022. Presentasjonen ligger under 
informasjon i møteportalen. 
 
Inhabilitet: 

· Ronny Borge (H): Sak 7/23. Han er nestleder i styret i SKS. 
 
Trine Nordvik Løkås (AP) tiltrådte etter permisjon fra og med 3/23. 
 
Svar på spørsmål: 
Kassandra Petsa (FRP): 
Pkt. 1. Kommunalsjef Hans Fredrik Sørdal svarte. 
Flyktningene som kommer fra Ukraina blir godt ivaretatt. De fleste i målgruppa er i gang med 
skolegang og er startet på introprogrammet. Det er pr dags dato 14 personer som venter på 
oppstart på intro. Flere starter nå 1. mars og vi holder oss godt innenfor 3 måneders-regelen 
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for når intro etter loven skal være startet.   
  
Selve bosettingen går som planlagt, alle er bosatt i ordinære, tilfredsstillende boliger. De 
fleste bor i privatleide boliger, noen i kommunale boliger og noen få hos slektninger. De barna 
som er kommet som er i skolepliktig alder starter forløpende på skole så snart 
helsekartleggingen er gjort. Skolene gjør en god jobb og tar dem godt i mot.   
  
Når det gjelder barnehagebarn er det få barn som er kommet så langt. Et barn er begynt i 
barnehage, et annet har pass av bestemor slik at forelder kan start på skole.Pr. nå er det to 
barn som er søkt barnehageplass for som enda ikke har fått plass. Flyktninger må søke 
barnehageplass på lik linje med andre, slik at det er kun dersom vi har ledig plass, at vi kan 
tilby barnehageplass utenom ordinært opptak. Det er ellers en utfordring at det gjerne er i 
Erikstad barnehage vi har plass, mens voksenpedagogisk senter er i Hauan.   
  
Mange bor i Hauan eller på Vestmyra, og fordi de ikke har bil kan det bli vanskelig med 
levering/ henting. (og dermed vanskelig for foreldre å benytte seg av barnehageplassen). Her 
kan det å få til en skyssordning være en mulighet som kan verdt å utrede.  
  
Flyktningene som kommer til Fauske, har ulike behov og dermed også behov som involverer 
ulike deler av helsetjenesten. Selv om de fleste flyktningene er i alderen i 18 – 55 år 
(målgruppa for introprogrammet), er det også kommet en del godt voksne personer. De 
kommer fra et krigsherjet land og er i ulik grad preget av det.   
  
Vi må forvente at det vil gi økt press på ulike deler av tjenesteapparatet.    
  
Samarbeid med frivilligheten: LHL har i samarbeid med Røde Kors laget flere tilbud til 
flyktninger. Noen har fått gratis trening på treningssenter, det er husflidsaktiviteter og flere 
tilbud er på gang. Det jobbes også med et samarbeid med Hauan aktivitetssenter for å lage 
tilbud.Når integreringsavdelingen får ansatt flere miljøarbeidere vil det bidra til økt aktivitet og 
samarbeid med frivilligheten.   
  
Så langt er det 1 person som er kommet seg ut i arbeid. Vi har bosatt 8 personer i 2023. Det 
er gjort avtale om nye bosettinger slik at vi innen utgangen av mars vil ha bosatt 14 
personer.   
  
Til sammen har vi i 2022 og 2023 bosatt 58 per nå.   
  
Det er utfordringer i en slik type tjeneste da det er stor usikkerhet i forhold til når faktisk 
bosetning skjer. De som kommer hit som flytninger er et godt tverrsnitt av type mennesker 
med gode sider og utfordringer, en kan også forvente at de som kommer med flyktninger i 
tillegg har traumer med seg.    
 
Pkt. 2: 
Ordfører svarte. 
Det er behov for sakspapirene ved gruppemøter før utvalgsmøtene. Dette må være 
tillitsbasert. Vil gjøre oppmerksom på at lekking av sakspapirer unntatt offentlighet er staffbart 
etter straffeloven § 121. De folkevalgte må være godt forberedt til møtene. 
 
Ole Tobias Orvin (SV): 
Ordfører svarte.  
Dette vil vi komme tilbake til senere. 
 
Ingelin Noresjø (KRF): 
Pkt. 1: 
Leder Frank Zahl svarte. 
Det finnes ingen avtale mellom Fauske kommune og Fauske Idrettslag ang. vintervedlikehold 
av Markaveien. 
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Pkt. 2: 
Ordfører svarte. 
Dette vil vi komme tilbake til senere. 
 
Under sak 7/23 ble møtet lukket med hjemel i kommuneloven § 11-5, tredje ledd b. 
Ingelin Noresjø (KRF) ble enstemmig valgt som settevaraordfører under sak 7/23. 
 

 
 
 
 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 28.02.23 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Marlen Rendall Berg 
ordførrer 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av kommunestyret i møte nr           den 
 
 
  



Side 6 
 

Saksliste 
 
Saksnr. Sakstittel  
001/23 Godkjenning av møtebok  
002/23 Referatsaker i perioden  
003/23 Økonomi- og finansreglement  
004/23 Fastsetting av planprogram for kommunedelplan helse, 

omsorg og velferd 2023-2030 
 

005/23 Innspill til bruk av Iris-fondet 2023  
006/23 Tilbakemelding om prosjekt Valnesfjord skole  
008/23 Innspill til høring av ny renovasjonsforskrift for Salten-

kommunene - IRIS 
 

009/23 Høring - Forslag til endringer i energiloven og plan- og 
bygningsloven knyttet til vindkraft på land 

 

010/23 Grunngitt spørsmål til kommunestyremøtet 23. februar 
2023 - Om logopedtjenesten i Fauske kommune fra 
2023 

 

007/23 Emisjon i Salten kraftsamband AS og kjøp av aksjer i 
SISO Energi AS 

Unntatt 
offentlighet 
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001/23: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Møtebok nr. 10/2022 godkjennes. 

 
Kommunestyre 23.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 001/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Møtebok nr. 10/2022 godkjennes. 

 
 
 
002/23: Referatsaker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 
 
Kommunestyre 23.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 002/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 

 
 
 
003/23: Økonomi- og finansreglement 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 09.02.2023 
Innstilling til kommunestyret: 

Økonomi- og finansreglement vedtas slik det foreligger. 
 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Økonomi- og finansreglement vedtas slik det foreligger. 
 

 
Formannskap 09.02.2023: 
 
 
Behandling: 
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Rådgiver Helge Akerhaugen orienterte. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
FOR- 003/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Økonomi- og finansreglement vedtas slik det foreligger. 
 

 
Kommunestyre 23.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Rådgiver Helge Akerhaugen orienterte. 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 003/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Økonomi- og finansreglement vedtas slik det foreligger. 
 
 
 
004/23: Fastsetting av planprogram for kommunedelplan helse, omsorg og velferd 2023-
2030 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 09.02.2023 
Innstilling til kommunestyret: 

Planprogram for kommunedelplan for helse, omsorg og velferd 2023-2030 vedtas slik 
det foreligger, jf. plan- og bygningsloven § 11-13, med følgende endring: 

Nytt tredje avsnitt under «Helhetlige boligløsninger – trygg, tilrettelagt, med og uten 
bemanning» i planprogrammets kapittel 4: 
«Helhetlige boligløsninger omfatter også at kommunen vurderer nye områder for 
tilrettelagte boliger for ulike livsfaser i samspill med eksisterende nærmiljø.  Områder 
som dette vil kunne bidra til inkludering, generasjonsperspektiv og et aldersvennlig 
lokalsamfunn.» 

Plan for informasjon og medvirkning tas til orientering. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Planprogram for kommunedelplan for helse, omsorg og velferd 2023-2030 vedtas slik 
det foreligger, jf. plan- og bygningsloven § 11-13, med følgende endring: 

Nytt tredje avsnitt under «Helhetlige boligløsninger – trygg, tilrettelagt, med og uten 
bemanning» i planprogrammets kapittel 4: 
«Helhetlige boligløsninger omfatter også at kommunen vurderer nye områder for 
tilrettelagte boliger for ulike livsfaser i samspill med eksisterende nærmiljø.  Områder 
som dette vil kunne bidra til inkludering, generasjonsperspektiv og et aldersvennlig 
lokalsamfunn.» 

Plan for informasjon og medvirkning tas til orientering. 
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Formannskap 09.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 004/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Planprogram for kommunedelplan for helse, omsorg og velferd 2023-2030 vedtas slik 
det foreligger, jf. plan- og bygningsloven § 11-13, med følgende endring: 

Nytt tredje avsnitt under «Helhetlige boligløsninger – trygg, tilrettelagt, med og uten 
bemanning» i planprogrammets kapittel 4: 
«Helhetlige boligløsninger omfatter også at kommunen vurderer nye områder for 
tilrettelagte boliger for ulike livsfaser i samspill med eksisterende nærmiljø.  Områder 
som dette vil kunne bidra til inkludering, generasjonsperspektiv og et aldersvennlig 
lokalsamfunn.» 

Plan for informasjon og medvirkning tas til orientering. 
 
Kommunestyre 23.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 004/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Planprogram for kommunedelplan for helse, omsorg og velferd 2023-2030 vedtas slik 
det foreligger, jf. plan- og bygningsloven § 11-13, med følgende endring: 

Nytt tredje avsnitt under «Helhetlige boligløsninger – trygg, tilrettelagt, med og uten 
bemanning» i planprogrammets kapittel 4: 
«Helhetlige boligløsninger omfatter også at kommunen vurderer nye områder for 
tilrettelagte boliger for ulike livsfaser i samspill med eksisterende nærmiljø.  Områder 
som dette vil kunne bidra til inkludering, generasjonsperspektiv og et aldersvennlig 
lokalsamfunn.» 

Plan for informasjon og medvirkning tas til orientering. 
 
 
 
005/23: Innspill til bruk av Iris-fondet 2023 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 09.02.2023 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommune spiller inn følgende forslag til bruk av Iris-fondet 2023: 
 
 1. Sjunkhatten folkehøgskole er et felles samfunnsutviklingsprosjekt i Salten og 
Nordland. Prosjektet har fått støtte fra IRIS fondet med 3 MNOK,  fordelt over 3 år. 
 
 Støtten fra kommunene i Salten har vært stor og nå er prosjektet inne i siste del av 
prosjekteringsfasen. Neste trinn er å gjennomføre  forprosjektet / detaljprosjektering 
som har en kostnadsramme på 11 MNOK. Det vil gi en usikkerhetsanalyse (P85) , som er 
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det Stortinget  anvender som beslutningsgrunnlag når det tas 
investeringsbeslutninger. Prosjektet vil etter ende forprosjekt være klart til å sende 
prosjektet ut  på anbud. 
 
 Fauske kommune søker om å få benytte de allerede avsatte midlene 3 MNOK fra IRIS 
fondet til å gjennomføre forprosjektet. Resterende midler  hentes fra Fauske 
kommune og Nordland fylkeskommune, et spleiselag for å sikre videre framdrift av 
prosjektet og endelig beslutningsgrunnlag  for statlig investering og realisering. 
Prosjektet er avhengig av videre framdrift for å sikre moment og beholde kompetanse i 
prosjektet. 
 
 2. Nasjonale klimamål forutsetter reduksjon på 50% av utslipp fra transport innen 
2030. Salten bør 
 tilrettelegge for fossilfri næringstransport og stille seg i førersetet for å få på plass 
nødvendig 
 infrastruktur, herunder ladestasjoner for tunge lastebiler, i regionen. Det foreslås å 
styrke Salten Regionråds 
 samferdselssatsning med kr 500 000 for å lage nødvendige analyser, strategier og 
gjennomføringsplan for dette. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

* 
 

 
Formannskap 09.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra Sp, H, FrP og KrF, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig Folkeparti 
Fauske kommune spiller inn følgende forslag til bruk av Iris-fondet 2023: 
 
1. Sjunkhatten folkehøgskole er et felles samfunnsutviklingsprosjekt i Salten og Nordland. 
Prosjektet har fått støtte fra IRIS fondet med 3 MNOK, fordelt over 3 år. 
 
Støtten fra kommunene i Salten har vært stor og nå er prosjektet inne i siste del av 
prosjekteringsfasen. Neste trinn er å gjennomføre forprosjektet / detaljprosjektering som har 
en kostnadsramme på 11 MNOK. Det vil gi en usikkerhetsanalyse (P85) , som er det 
Stortinget anvender som beslutningsgrunnlag når det tas investeringsbeslutninger. Prosjektet 
vil etter ende forprosjekt være klart til å sende prosjektet ut på anbud. 
 
Fauske kommune søker om å få benytte de allerede avsatte midlene 3 MNOK fra IRIS fondet 
til å gjennomføre forprosjektet. Resterende midler hentes fra Fauske kommune og Nordland 
fylkeskommune, et spleiselag for å sikre videre framdrift av prosjektet og endelig 
beslutningsgrunnlag for statlig investering og realisering. Prosjektet er avhengig av videre 
framdrift for å sikre moment og beholde kompetanse i prosjektet. 
 
2. Nasjonale klimamål forutsetter reduksjon på 50% av utslipp fra transport innen 2030. 
Salten bør 
tilrettelegge for fossilfri næringstransport og stille seg i førersetet for å få på plass nødvendig 
infrastruktur, herunder ladestasjoner for tunge lastebiler, i regionen. Det foreslås å styrke 
Salten Regionråds 
samferdselssatsning med kr 500 000 for å lage nødvendige analyser, strategier og 
gjennomføringsplan for dette. 
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Sjønstå Gård:  
Nils-Christian Steinbakk og Kathrine Moan Larsen ble enstemmig erklært inhabile i spørsmålet, 
men det ble ikke fremmet noe forslag. 
 
SP/H/KRF/FRP forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 009/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommune spiller inn følgende forslag til bruk av Iris-fondet 2023: 
 
 1. Sjunkhatten folkehøgskole er et felles samfunnsutviklingsprosjekt i Salten og 
Nordland. Prosjektet har fått støtte fra IRIS fondet med 3 MNOK,  fordelt over 3 år. 
 
 Støtten fra kommunene i Salten har vært stor og nå er prosjektet inne i siste del av 
prosjekteringsfasen. Neste trinn er å gjennomføre  forprosjektet / detaljprosjektering 
som har en kostnadsramme på 11 MNOK. Det vil gi en usikkerhetsanalyse (P85) , som er 
det Stortinget  anvender som beslutningsgrunnlag når det tas 
investeringsbeslutninger. Prosjektet vil etter ende forprosjekt være klart til å sende 
prosjektet ut  på anbud. 
 
 Fauske kommune søker om å få benytte de allerede avsatte midlene 3 MNOK fra IRIS 
fondet til å gjennomføre forprosjektet. Resterende midler  hentes fra Fauske 
kommune og Nordland fylkeskommune, et spleiselag for å sikre videre framdrift av 
prosjektet og endelig beslutningsgrunnlag  for statlig investering og realisering. 
Prosjektet er avhengig av videre framdrift for å sikre moment og beholde kompetanse i 
prosjektet. 
 
 2. Nasjonale klimamål forutsetter reduksjon på 50% av utslipp fra transport innen 
2030. Salten bør 
 tilrettelegge for fossilfri næringstransport og stille seg i førersetet for å få på plass 
nødvendig 
 infrastruktur, herunder ladestasjoner for tunge lastebiler, i regionen. Det foreslås å 
styrke Salten Regionråds 
 samferdselssatsning med kr 500 000 for å lage nødvendige analyser, strategier og 
gjennomføringsplan for dette. 

 
Kommunestyre 23.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 005/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommune spiller inn følgende forslag til bruk av Iris-fondet 2023: 
 
1. Sjunkhatten folkehøgskole er et felles samfunnsutviklingsprosjekt i Salten og Nordland. 
Prosjektet har fått støtte fra IRIS fondet med 3 MNOK, fordelt over 3 år. 
 
Støtten fra kommunene i Salten har vært stor og nå er prosjektet inne i siste del av 
prosjekteringsfasen. Neste trinn er å gjennomføre forprosjektet / detaljprosjektering som 
har en kostnadsramme på 11 MNOK. Det vil gi en usikkerhetsanalyse (P85) , som er det 
Stortinget anvender som beslutningsgrunnlag når det tas investeringsbeslutninger. 
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Prosjektet vil etter ende forprosjekt være klart til å sende prosjektet ut på anbud. 
 
Fauske kommune søker om å få benytte de allerede avsatte midlene 3 MNOK fra IRIS 
fondet til å gjennomføre forprosjektet. Resterende midler hentes fra Fauske kommune og 
Nordland fylkeskommune, et spleiselag for å sikre videre framdrift av prosjektet og endelig 
beslutningsgrunnlag for statlig investering og realisering. Prosjektet er avhengig av videre 
framdrift for å sikre moment og beholde kompetanse i prosjektet. 
 
2. Nasjonale klimamål forutsetter reduksjon på 50% av utslipp fra transport innen 2030. 
Salten bør tilrettelegge for fossilfri næringstransport og stille seg i førersetet for å få på 
plass nødvendig infrastruktur, herunder ladestasjoner for tunge lastebiler, i regionen. Det 
foreslås å styrke Salten Regionråds samferdselssatsning med kr 500 000 for å lage 
nødvendige analyser, strategier og gjennomføringsplan for dette. 

 
 
 
006/23: Tilbakemelding om prosjekt Valnesfjord skole 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 09.02.2023 
Innstilling til kommunestyret: 

Sluttrapport med status og økonomisk oppstilling for prosjekt Valnesfjord skole og 
flerbrukshall tas til orientering og saken kan avsluttes.  

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Sluttrapport med status og økonomisk oppstilling for prosjekt Valnesfjord skole og 
flerbrukshall tas til orientering og saken kan avsluttes.  
 

 
Formannskap 09.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 007/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Sluttrapport med status og økonomisk oppstilling for prosjekt Valnesfjord skole og 
flerbrukshall tas til orientering og saken kan avsluttes.  

 
Kommunestyre 23.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 006/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Sluttrapport med status og økonomisk oppstilling for prosjekt Valnesfjord skole og 
flerbrukshall tas til orientering og saken kan avsluttes.  

 
 
 
008/23: Innspill til høring av ny renovasjonsforskrift for Salten-kommunene - IRIS 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Fauske kommune ber Iris Salten IKS om å følge opp og avklare at 
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myndigheten til å legge ut forskriften på høring skal ivaretas av Fauske 
kommune.  

2. Fauske kommune ber Iris Salten IKS om å fremme sak til Fauske 
kommunestyre med forslag om at forskriften sendes ut på høring. 

3. Fauske kommune ber Iris Salten IKS om at forskrift og retningslinjer legges 
ut til behandling samtidig. Disse skal vedtas i eierkommunene før endelig 
godkjennelse i representantskapet til Iris Salten IKS. 

4. Pilotkommunene fritas for avgift under prøveprosjektet om fritidsrenovasjon.  
 

 
Kommunestyre 23.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Forslag til vedtak fra Ap, foreslått av Kathrine Moan Larsen,      Arbeiderpartiet 
Kom.dir forslag til vedtak med følgende tilleggspunkt 5. : 
 
Fauske kommune vil allerede nå signalisere at vi går imot innføring av tvungen 
renovasjonsavgift for hytte- og fritidsbebyggelse i vår kommune. 
 

 
Formannskapets innstilling med AP's forslag pkt. 5 ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 008/23 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Fauske kommune ber Iris Salten IKS om å følge opp og avklare at 
myndigheten til å legge ut forskriften på høring skal ivaretas av Fauske 
kommune.  

2. Fauske kommune ber Iris Salten IKS om å fremme sak til Fauske 
kommunestyre med forslag om at forskriften sendes ut på høring. 

3. Fauske kommune ber Iris Salten IKS om at forskrift og retningslinjer legges 
ut til behandling samtidig. Disse skal vedtas i eierkommunene før endelig 
godkjennelse i representantskapet til Iris Salten IKS. 

4. Pilotkommunene fritas for avgift under prøveprosjektet om fritidsrenovasjon.  

5. Fauske kommune vil  allerede nå signalisere at vi går imot innføring av 
tvungen renovasjonsavgift for hytte- og fritidsbebyggelse i vår kommune.  

 
 
 
009/23: Høring - Forslag til endringer i energiloven og plan- og bygningsloven knyttet til 
vindkraft på land 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Fauske kommune støtter departementenes forslag til endring av gjeldende lovverk da 
det nå legges til rette for lokaldemokratiske prosesser etter plan- og bygningsloven i 
forkant av en evt konsesjonsbehandling etter energiloven.  
 

 
Kommunestyre 23.02.2023: 
 
 
Behandling: 
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Høringsuttalelse - Endringer i energiloven og plan- og bygningsloven knyttet til vindkraft 
på land, foreslått av Anne Helene Godding, Rødt 
Fauske kommune støtter hovedtrekkene i forslagene til endringer i Plan- og bygningsloven og 
Energiloven. Støtter/viser til uttalelse fra.. 
 
Fauske kommune vurderer at selvstyret bør styrkes ytterligere ved å oppstille krav om 
detaljplan for alle typer vindkraftanlegg. Særordningen som foreslås for områderegulering gir 
uklar ansvars- og rollefordeling mellom kommunen som sektorovergripende myndighet og 
staten som sektormyndighet etter energiloven. 
 
Samtidig bør unntaket fra byggesaksdelen § 20-6 reverseres. Reversering av unntaket vil 
bringe samsvar mellom ansvar og oppgaver etter plan- og bygningsloven og energilovens § 
1-1 første ledd. Denne endringen er vesentlig for å ivareta parter som berøres av tiltakets 
virkninger. 
 
Detaljer i utforming og lokalisering av vind-industri vil ofte ha stor betydning for lokale forhold. 
Vårt forslag vil styrke demokratisk medvirkning og medbestemmelse i beslutningsprosessen. 
 
Fauske kommune støtter forslaget mht. statlig arealplan, men mener planvedtaket må 
forutsette ordinær rett til to trinns klagebehandling. 
Endringer slik vi foreslår, vil i stor grad samsvare med planlovutvalgets flertallsinnstilling til ny 
plan- og bygningslov i 2003. 
 
Forslaget ivaretar at arealdisponeringer er irreversible og sektorovergripende. Planvedtak 
skal være førende for sektorinteresser, jf. også Norges tilslutning til naturavtalen. 
Energimyndighet vil få en sentral rolle som energifaglig premissleverandør i en tidlig fase av 
planprosessen. 
 
Fauske kommune mener erfaringene høstet med de særunntak som ble innført i sluttfasen av 
lovbehandlingen i 2009, understøtter vår høringsuttalelse. 
 

 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble vedtatt med 25 (9AP, 3FRP, 5H, 1KRF, 5SP, 2SV) 
mot 2 (2R) stemmer avgitt for R's forslag. 
 
KOM- 009/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommune støtter departementenes forslag til endring av gjeldende lovverk da 
det nå legges til rette for lokaldemokratiske prosesser etter plan- og bygningsloven i 
forkant av en evt konsesjonsbehandling etter energiloven.  

 
 
 
010/23: Grunngitt spørsmål til kommunestyremøtet 23. februar 2023 - Om 
logopedtjenesten i Fauske kommune fra 2023 
 
 

 
Kommunestyre 23.02.2023: 
 
 
Behandling: 
Spørsmålsstiller leste opp det grunngitte spørsmålet. 
 
KOM- 010/23 Vedtak: 
Ordfører svarte: 

1. Ordfører har full tiltro til at ansatte i Fauske kommune leverer tjenester i henhold 
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til lov og forskrift. Når det er bekymringer for barns språkutvikling, jobbes det 
systematisk med dette i Fauske kommune.  

  
Som ordfører tidligere har uttalt i denne saken; Barn har rett gjennom lovverket til å få 
hjelp til språkvansker, og vi har lang erfaring i å jobbe tverrfaglig forebyggende med 
tidlig innsats. For veldig mange er det tilstrekkelig, også vil det være noen få som har 
behov for mer spesialisert hjelp. Det kan være henvisning til logoped eller Statped.   
  
De ansatte følger kommunens politisk vedtatte samhandlingsplan for oppvekstfeltet. 
Det avholdes jevnlig tverrfaglige møter i barnehage, skole og Familiens hus, og 
sammen med foreldrene planlegges innsatsen uansett utfordring.   
  
  
Alle sakene tidligere kommunal logoped har hatt, er gjennomgått. Noen av sakene er 
avsluttet, alle andre saker blir fulgt opp av saksbehandler i PPT eller gjennom 
samhandlingsmodellen i Familiens hus. Foreldre til barn som tidligere har hatt 
oppfølging av kommunal logoped er kontaktet.  
  
Før en henvisning til logopedisk vurdering drøfter barnehage og skole utfordringer 
rundt barns utvikling internt, det kartlegges og lages tiltaksplaner som evalueres 
sammen med foreldre før saken eventuelt drøftes med PPT.  Dersom barn har rett til 
logoped etter barnehageloven eller opplæringsloven vil en sakkyndig vurdering fra 
PPT kunne gi tilrådning om logoped dersom barnet ikke har tilstrekkelig utbytte av 
ordinær opplæring. De barna som har rett til logoped etter barnehageloven eller 
opplæringsloven vil få det, og barn som har denne retten etter folketrygdloven må 
kontakte fastlegen for henvisning.  
  
  
Det har vært gjennomført flere ansvarsgruppemøter i løpet av de 40 dagene det er 
snakk om, selv om tidligere ansatt kommunal logoped ikke har vært innkalt.  Framover 
vil logoped bli innkalt til ansvarsgruppemøter og annet samarbeid dersom det ut fra en 
faglig begrunnelse vurderes som hensiktsmessig.   
  
For framover å sikre en helhetlig og lovlig tjeneste også når det kommer til 
anskaffelse, vil det bli lyst ut en konkurranse om en rammeavtale på denne 
tjenesten.   
  

2. Ordfører er opptatt av at vi skal levere likeverdige og gode tjenester til alle 
innbyggerne i Fauske kommune. Som tidligere kommunisert i denne saken, det 
har vært en demokratisk prosess rundt budsjettet og kommunestyret har vedtatt 
et helhetlig budsjett hvor mange hensyn er vurdert.   

  
Kommunens ansatte i barnehage, skole og Familiens hus representerer et solid 
fagmiljø, som i sum, og i nært samarbeid med foresatte vil ivareta det forebyggende 
perspektiv for barn og unge, også med tanke på språk. Systemrettet arbeid gjennom 
språkstimulering, kartlegging og tiltak i barnehage og skole er høyt prioritert. Dette, 
sammen med økt tverrfaglig samarbeid og tilrettelegging for god foreldrestøtte vil 
gjøre at kommunen vil løse oppgaven til beste for barn og unge i kommunen. Ved 
behov for supplerende kompetanse, vil denne kjøpes hos ekstern logoped. Lovverket 
følges.  
  
Når representanten Anne Godding presenterer sitt andre spørsmål er det derfor en 
påstand som ordfører ikke kjenner seg igjen i.   
  
Skulle det være behov for denne tjenesten før det foreligger en rammeavtale vil det bli 
gjort en direkte anskaffelse fra Fauske kommune sin side, slik at alle barn som har rett 
på logoped vil få logoped.   
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007/23: Emisjon i Salten kraftsamband AS og kjøp av aksjer i SISO Energi AS  
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